

Sains muamalah Islam di Malaysia

Sinopsis:

Buku Sains Mu'amalah Islam ini adalah merupakan kumpulan kertas kerja yang dibentangkan dalam Seminar Sains Mu'amalah Islam anjuran Jabatan Pengajian Islam, Fakulti Pengurusan dan Pembangunan Sumber Manusia, Universiti Teknologi Malaysia, Skudai, Johor pada 1 – 3 April 1994 bertempat di Dewan Jumaah, UTM.

Persoalan-persoalan yang dibincangkan di dalam buku ini merupakan isu-isu yang menjadi agenda kajian para cendekiawan Islam dalam merealisasikan objektif serta usaha mengembalikan semula kecemerlangan sistem mu'amalah Islam di kalangan umat Islam. Ia sebagai satu cara menebus kembali maruah umat Islam yang tercemar sekian lama setelah kejatuhan zaman kegemilangan Islam melanda umat Islam. Sesungguhnya kejayaan dan kecemerlangan umat Islam, terutamanya dalam menghadapi masyarakat perindustrian pada dekad-dekad yang akan datang adalah bergantung sepenuhnya kepada kemampuan kita meningkatkan tahap amalan yang digariskan oleh Allah dan pelaksanaannya dalam masyarakat moden yang serba mencabar ini. Semoga buku ini dapat memberikan manfaat yang besar kepada pencinta ilmu dan pembaca umumnya. InsyaAllah.

Sains muamalah Islam di Malaysia

Kandungan:

Prakata

Kata Pengantar

Mu'amalah Islam: Suatu pengenalan

Sains mu'amalah Islam: Antara ideal dan realiti

Kepentingan dan keperluan syariat Islam dalam kegiatan mu'amalah

Sains mu'amalah Islam: Satu kajian terhadap kitab matla'Al-Badrain

Organisasi Endah: Satu pencapaian ke arah pengurusan ekonomi berasaskan Islam

Pengurusan Islam dan cabaran: Etika perniagaan dan kepimpinan

Ekonomi kebajikan sebagai asas penting sistem sains mu'amalah Islam

Etika pengurusan dalam sistem mu'amalah Islam: Harapan dan cabaran

Pelaksanaan sistem mu'amalah Islam di Malaysia: Harapan dan cabaran

Ke arah merealisasikan konsep takaful dalam pelaksanaan sistem mu'amalah Islam di Malaysia

Pasaran saham, amalan spekulasi dan penyelesaian Islam

Sistem perbankan tanpa faedah sebagai alternatif dalam sistem kewangan negara

Resolusi

Indeks